

Letter to stakeholders 致利益相关者的信

尊敬的 ASC 渔场利益相关方:

您好,

上海天祥质量技术服务有限公司将于 2025 年 10 月 20 日至 25 日对以下客户进行 ASC 水产养殖评估。在此,我们诚邀您作为利益相关方参与此次评估活动。您可以将此次评估中所关注的问题回复给我们,我们的审核组会以书面的形式答复您所关注的问题,谢谢。

Dear ASC Farm Stakeholders,

We are pleased to inform you that Intertek Testing Services Ltd. Shanghai (ITS) will be conducting an ASC Farm assessment of the following client from 20 to 25 October 2025.

We cordially invite you, as stakeholders, to participate in this assessment. Should you have any concerns or issues you wish to raise in relation to the assessment, we kindly request that you provide them to us in writing. Our audit team will ensure that your concerns are addressed with a written response.

We greatly appreciate your valuable contribution to this process.

Company name 公司名称	CH: Dandong Shenghai Foodstuff Co., Ltd. 丹东盛海食品有限公司 UoC: Dandong Shenghai Foodstuff Co., Ltd. (Changshan Farm) 丹东盛海食品有限公司(长山养殖场)
UoC location 养殖场地点	老西水道西侧,獐岛东南侧,示范农场南侧,黄海无确权属 Latitude 39.753650, Longitude 123.950000
Audit dates 审核日期	2025.10.20-25
Audit information 审核信息	https://asc-aqua.org/find-a-farm/ASC02107/

您的参与对这次评估非常重要。非常感谢!

Your participation is vital to the success of this assessment, and we sincerely thank you for your support.

上海天祥质量技术服务有限公司 Intertek Testing Services Ltd., Shanghai

V 2.0 June, 2020 page 1 of 1